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Elnök (EGR) Dr. Józsa Viktor HDR  
ATT Renkó József Bálint MOGI Herczeg József 
ÁT Dr. Szente Viktor MM Dr. Szabó Zsolt 

GT3 Dr. Zwierczyk Péter Tamás PT Dr. Szabó Ferenc 
ÉPGET Goda Róbert GHK  

GTT Pilissy Tamás GHK Szilvási Márton 

Időtartam 
Kezdés: 14:06 

Vége: 14:47 

Érintett témák: 
1. Moodle 

2. Hallgatói gépterem hozzáférés 

3. Következő félév ülései 

Témák 
1. Moodle: 

a. A GTT szeretne tanszéki szintű kérdésbankot amiből a kérdéseket az egyes tárgyakhoz 

lehet rendelni. Eddig ilyen nem készült a karon, így a megoldás mások számára is 

hasznos lehet. Egyelőre Szente Viktor dolgozik az ügyön. 

b. Kancellária törekvései: a Moodle elhelyezése helyi szervereken (felhőben). Várhatóan 

más is kerül majd mellé, pl. levelezés. A hardverrel kapcsolatos feladatokat Stefán 

Péter (Kancellária) látja el. Ő korábban a Debreceni Egyetem szuperszámítógépének 

fejlesztésében is részt vett, így kiváló háttérismerettel rendelkezik. A következő 

tavaszi félévet már ott szeretnék indítani, szerintünk az őszi kezdés realistább 

forgatókönyv. Egyelőre tisztán hardverigényeket mérnek fel, ez el fog tartani egy 

darabig, viszont felmerült a rendszergazda igénye is. 

c. A kari Moodle elvileg még nem képes a Neptunból a vizsgákra jelentkezett hallgatókat 

automatikusan csoportosítani, elvileg az ÉMK-s fejlesztés már megvan rá, elkérjük. 

d. Az átállás következtében megjelent néhány hiba, ezeket egyelőre kézzel kell javítani. 

A mostani szellemházik remélhetőleg átkerülnek az archívba az új félév indításával, és 

onnantól nem okoznak majd gondot. 

e. Javaslat ősztől: globális 25 MB adatlimit. A nagyobb fájlokat, videókat javasolt a 

Teams-en vagy a OneDrive-on elhelyezni. 

2. Hallgatói gépterem hozzáférés 

a. A BME működési engedélyének meghosszabbításához kapcsolódóan a KIB felmérte a 

hallgatók által hozzáférhető kari géptermeket. Ennek kapcsán felmerült, hogy a GHK-

nak van-e tudomása olyan hátrányos helyzetű hallgatóról, aki élt volna ezzel a 



lehetőséggel, a válasz nemleges. Egyúttal a GHK és a KIB is kiemelten fontosnak tartja 

a lehetőség fenntartását hosszú távon. 

3. Következő félév ülései 

a. A KIB-nek nincs tudomása jelenleg olyan rendkívüli helyzetről, ami miatt a korábban 

tartalékként megnevezett június végi ülést meg kéne tartani, így a májusi volt a KIB 

utolsó ülése a tavaszi félévben. 

b. Doodle szavazás a következő félév üléseinek időpontjáról. 


